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 הוועד מקומי קיסרי                                                 

 2023ינואר   11

 

 8.1.23 מיום 48פרוטוקול מישיבת הוועד מס' 

 משתתפים:
סגל, ליאור בר, אופיר מנור, אילנה סיגל, שמוליק נובהארי, אלי רוט, חגי דדי, רווית   מושיק

 ברמי, ציפי ביטון ישי. אילן בן יעקב 
 חסרים : דבי נייקרוג. 

 יו"ר וועדת דת, וועדת כספים : רפי דהן. 
 יגאל וייצמן.  וועדת כספים :

 ועדת תחבורה : טיראן כהן. 
 ון סוקולוב. וועדת ביקורת : מירה חונביץ, יר

 עיתון חדשות קיסריה : מירי רווה. 
 

 47מס' אישור פרוטוקול מישיבת הוועד 
 מושיק סגל, ליאור בר, אופיר מנור, אילנה סיגל, אלי רוט, אופיר מנור, רווית ברמי, בעד:

 חגי דדי, שמוליק נובהארי. 
 אילן בן יעקב )לא נכח בישיבה הקודמת(. נמנע :
 0 נגד :

 
  – בבית העלמיןמצוקת מקום 

בנושא בית העלמין  קיבוץ שדות ים,  נציג  ,אמיר ליאור מדווח על פגישה שהתקיימה עם גילי 
 מועט של קברים בישוב, בפגישה דובר על כך ששטח בית העלמין מצומצם ונותרו רק מספר 

  ייקחו חלקשהשטח יכול להכיל. בוועדת אשכול נדל"ן של הקיבוץ שתתקיים בשבוע הבא 
 הגדולה חשיבותהואת   בפני חברי הוועדה ובה יעלו את הנושא הדחוף בר וליאורסגל מושיק 

 לדברי ליאור הדבר התקבל על דעתו של גילי יה,קיסר לבית העלמין נוסף הקצאת שטחל
 גיש זה.יש למצוא פתרון טוב ונכון לנושא רוהוסכם כי  אמיר
מטרה היא ליישר הדורים ולחזק קשר עם המוסיף כי בשיחה הורגשו הסכמות ודהן רפי 

 הקיבוץ.
 

את עבודות הכשרת   ,אטרוןיתאמפיסמוך לבת רכבים בנוסף דובר בפגישה על פתרון לחניי
 השטח יבצע קיבוץ שדות ים במימון הרט"ג )רשות הטבע והגנים(.

ל על עומסי התנועה ברחבי הישוב בזמן  אנו מקווים שפתרון החנייה באמפיתיאטרון יק
על  כנונו החלתיובפגישה ביש הגישה המסוכן לאמפיתיאטרון עלה גם הוא כהופעות. נושא 

 ת חוף הכרמל.יזורידי מחלקת ההנדסה של המועצה הא
 
 ת הנוער., רכזלירון פוליטימציגה :  – עילות מועדון הנוער בישובפ

תוך הקרנת לו"ז של הפעילות, תחילת עבודתה של  ,לירון מדווחת על הפעילות שמתבצעת
ופעילותה של לירון הינה   עילויותלירון הייתה להכיר את בני הנוער ו"למשוך" אותם להגיע לפ

 עם שימת דגש על התחום ההתנדבות של בני הנוער.
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קשר נוצר גם עם המורים ומנהלי בית הספר. כמות המשתתפים בפעילויות בכל הגילאים 
 נמצאת בעלייה.

 הוועד המקומי איחל ללירון הצלחה ומוקיר את עבודתה החשובה בישוב.
 
 

 פרוייקט "גולף בוטיק" לרחובות בחדש  מותש בחירת 
 

  מעלה מצגת המראה את הרחובות בהם מדובר. מושיק
 קט "גולף בוטיק" : בסמוך לפרוי  13כונה מות החדשים שהתווספו לשהש

 של רחוב השמש יוחלף לרחוב מבוא חמה. י המערבהקטע   –רחוב מבוא חמה  •

 הדרומי של רחוב האור יוחלף לרחוב שבתאי.הקטע  –חוב שבתאי ר •

 הפנימי בפרויקט יקר רחוב השחר.הקטע  –רחוב השחר  •
 נערכת הצבעה על השמות החדשים : 

מושיק סגל, ליאור בר, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, חגי דדי, רווית ברמי, אילן בן יעקב,  
 ציפי ביטון ישי, אלי רוט, אופיר מנור. 

 חברים  10בעד: סה"כ 
   0נגד : 
 0 -ם נמנעי
 הוועד מאמץ את ההצעה לשמות המוצגים בשקף. ,ר שהוצגו האלטרנטיבותלאח

 ההצבעה מאושרת פה אחד.
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 צטרפות ציפי ביטון ישי : ה

ומאחלים   ןתה של ציפי ביטון ישי כחברת הוועד מן המנייפוחברי הוועד מאשרים את הצטר
 לה הצלחה רבה. 

 
 אופי מנור. -: יום הולדת שמח 

 טוב!!! מזל  – מברך את אופיר לרגל יום הולדתו החל בחודש ינואר מושיק
 

 עדכון  – בקיסריה  לתלמידים צירי ההסעות
רווית מעדכנת כי לאחר חגי תשרי המועצה האזורית, שהינה אחראית על ההסעות בישוב, 

כניבה ללא והחליטה של שינוי במסלולי ההסעות והורדת התלמידים על הכביש הראש 
ה, עקב קושי למסיעים להיכנס לרחובות כפי שהיה נהוג עד כה וזאת לטענת חברות ההסע

ה מוקדמת כל זה בוצע ללא הודע, תיותיינות ותשתיות בעלרחובות העמוסים במכוניות חו
 וועד הורי בית הספר.  המקומי  ובלי שיתוף הוועד

 ה.מצוא פתרון לבעי ים התלוננו ואף נערך סיור משותף כדי לכתוצאה מכך הורים רב
 

כי אסור היה לבצע שינוי זה ללא ידיעת הורי  פתרון זה מצריך כספים רבים וברור התברר כי 
 התלמידים.

החפ"ק עזר ליצור קשר עם תושבים שרכבם חוסם את תחנות ההסעה, דבר המקשה על 
 נהגי ההסעות בפיזור התלמידים. 

ורדו התלמידים בתחנות ההסעה שהיו לפני  ך פיילוט שבו ייערי ט כי לאחר חג החנוכההוחל
יכות לנסוע בישוב )איסוף בה יוחלט כיצד ההסעות צרולאחר מכן תתקיים ישיבה ו השינוי

 ופיזור(. 
 

 בר  ליאורמציג - ZOOMסיכום פגישת  –השכרות קצרות 
בהשכרות הקצרות, הדבר נובע מעונת החורף   70% -חלה ירידה של ככי ליאור מדווח 

 ופרסום והתראות על איסור השכרות.
הורגשה   שהתקיימהנוכחותו של השוטר הקהילתי גם היא תועיל לנושא ובמסיבה רועשת 

 נוכחותו כשגרם לסגירת המסיבה עקב תלונות השכנים.
ליאור ממשיך ואומר, אין לנו רצון להציק לתושבים אך לא נוכל לעבור בשתיקה על מסיבות 

רועשות, לכלוך, חניות שנחסמות ואנשים מפוקפקים. ברור לנו כי לקראת האביב והקיץ  
 ת בנושא והיא נכונה לא רק בקיסריה.תתגבר הבעיה אך ידוע כי יש פסיקה מסודר

התבקש אסיף לעזור   בפגישת זום שהתקיימה בהשתתפותו של אסיף איזק ראש המועצה,
בשמירה על הישוב מהשכרות אך אסיף אמר כי הוא מעדיף שהשוטר הקהילתי יטפל 

 באכיפה.
 

 אלי רוט  –  רפי דהן  מציגים  – תוכנית ביטחון
 תוכנית הביטחון. אלי רוט הסביר בישיבה הקודמת את 

 תבקש ע"י ראשי הוועד לעזור לאלי רוט כדי לגבש רפורמה בביטחון ולהציגה לפני הוועד. הרפי דהן 
הוא הסביר שכל מערך הביטחון של היישוב בכל השנים הוכתבה ע"י החפ"ק והגיע הזמן שגם הוועד  

 : 7.6.6יערוך תוכנית ביטחון כפי שהובטח ונחתם בהסכם המשולש בסעיף 
מתקציב היישוב לפעילות   כללית ליישוב אשר תופעל ותמומן עד והחברה יכינו תוכנית ביטחון"הוו 

 השוטפת ולא מתקציב הוועד המקומי". 
 

  רפי הסביר לחברי הוועד שיש צורך להכין "סקר סיכונים" ע"י חברת ביטחון מקצועית.
 רישות למצב הקיים בשטח. "צוות ביטחון" בשיתוף החפ"ק שיערוך השוואה בין הד גיבוש בשלב השני 

 בשלב השלישי ניתן לערוך תמחור לתוכנית, גיבוש תקציב וגיוס משאבים לתוכנית. 
 

חברות ביטחון, נערכה פגישה בחפ"ק עם כל חברה ואלי רוט הצטרף לסיורים סביב   3נערך מכרז בין 
 היישוב. 
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 שהתקבלו עבור סקר סיכונים ליישוב:  להלן הצעות המחיר

 ש"ח   42,600 -  "אקסיום "חברת  
  ש"ח 40,000    -  " מושב"חברת  
 ש"ח   54,000 -  "אוקטגון "חברת  

 
 . "חברת מושב "אלי רוט ורפי דהן המליצו לחברי הוועד לשכור את שירותיה של  

רפי הבהיר שתוכנית הביטחון צריכה להיות ממומנת מכל הגורמים המעורבים: מועצה, חפ"ק, תקציב  
 . " אמנור"  הוועד וחברת 

 
  :הוחלט 

  באמצעות הדוא"ל, , יועברו שלושת ההצעות לאישור הוועד במיידית דדי לאור בקשת חבר הוועד חגי 
יחזיר כל חבר וועד את תמיכתו או התנגדותו להצעה הכספית העומדת   ( 9.1.2023)  עד יום ב' הקרוב

 ₪ לצורך סקר סיכונים וקבלת תפיסת ביטחון מומלצת לישוב.  40,000על 
לתת זמן נוסף לחברים ללמוד ולהבין את הנושא ולאשר או   מתקיימת הצבעה לגבי ההחלטה

 א"ל. באמצעות הדו, להתנגד 
בר, שמוליק נובהארי, אילנה סיגל, אופיר מנור, אלי רוט, רווית ברמי, ציפי  בעד : מושיק סגל, ליאור 

 ביטון ישי, אילן בן יעקב, חגי דדי. 
 חברים  10 :בעד 

   0נגד : 
 0נמנעים: 

 
 הוצג ע"י שמוליק נובהארי  –  וועדת כספים

ואת כל הפעילויות   2023ואת היעדים לשנת  2022הוצגה ע"י שמוליק מצגת המסכמת את שנת 
 . 2022מול נתוני  2023כמו כן הוצג תקציב הישוב לשנת  שנעשו במהלך השנה. 

 נתוני התקציב. לחברי הוועדה   ובישיבת וועדת כספים בה השתתפו חברי וועדת ביקורת הוצג
 חברי וועדת הכספים מרוצים מהתנהלות היעדים שהושגו. 

 
 פריצה לבית הספר.  –  חינוךוועדת 

מוקד הביטחון בחפ"ק והמצלמות תעדו דמויות  בלפנות בוקר התקבלה התראה    30.1.2022בתאריך 
דקות מנעה נזק   4 -בתוך בית הספר. סיירי הבטחון שהגיעו הבריחו את הגנבים, הגעתם בטווח של כ

שהינה אחראית על מוסדות החינוך לא בא לידי ביטוי. ברור כי עקב  חמור יותר. תפקידה של המועצה 
צה לישוב קיסריה לא יכול לתת מענה מבחינת ביטחון. העובדה שהחפ"ק נותן סיוע  הריחוק בין המוע 

 היא לטובת הישוב.  ,בתחומים שונים ובהם ביטחון 
ציפי מבקשת שבתוכנית הביטחון של הישוב יילקח בחשבון אבטחת בית הספר שנפרץ פעמיים  

 במהלך השנה. 
 

 שונות : 
מכתב למיכאל כרסנטי וגיא גולדיג לטיפול במטרד   ליאור יוציא   –  הפסקות החשמל התכופות בקיסריה

 החוזר ונשנה והגורם לנזקים לתושבים. 
 

   – גינת כלבים 
 זאת לאחר התנגדות תושבי השכונה.  12בסקר שנערך הוחלט לבטל את גינת הכלבים בשכונה 

 . 6ובשכונה  13הותקנו גינות כלבים בשכונה  
 

 –  קנסות לכלבים משוטטים 
משרה מלאה יחלק קנסות לבעלי כלבים שמשחררים את הכלבים שלהם ולא אוספים  פקח שיעבוד ב

 את צואתם. 
 
 
 
 

 21:45מושיק נועל את הישיבה בשעה 
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